
 
 
 
 
 
 
 
Vážení, 
 
rozhodně souhlasím s odpovědí ČATHS na postoj IPC. Pro vstup do ČATHS jsem se 
rozhodla dobrovolně a bez nátlaku. 
Osobně jsem jsem byla při zakládání tohoto svazu. V té době jsem byla už 
unavená z probíhajícího boje mezi J. Nevrklou a ČPV. 
Nechápu, proč by mělo IPC najednou zastavit činnost našeho svazu,(který 
funguje dobře) a také znemožnit start mnoha sportovců na PH v Londýně, na 
základě pomluv jednoho člověka, který nebyl vždy při smyslech. Doufám, že si 
Nevrkla uvědomuje, co svým několikaletým počínáním způsobil. 
 
S pozdravem Mirka Černá (lukostřelba) 
 


